

中国核心期刊（遴选）数据库 收录期刊

ISSN 1006-4311
CN13-1085/N

Value Engineering

JIAZHI GONGCHENG

2016 2

上旬刊（总第 408 期 / 第 35 卷）

价值工程

中国商界文联 会刊
中国技术经济研究会价值工程专业委员会 会刊
中国高等教育学会价值工程分会
中国期刊网 全文收录期刊
中国学术期刊（光盘版）
中国学术期刊综合评价数据库来源期刊
万方数据—数字化期刊群入网期刊
中文科技期刊数据库收录期刊

ISSN 1006-4311
9 771006 431068 04>

万方数据

价值工程

目 录

2016年2月上旬刊(总第408期/第35卷)
1982年创刊 2016年2月8日出版

中国商界文联 会刊

中国技术经济研究会价值工程专业委员会 会刊
中国高等教育学会价值工程分会

封面刊名题字:袁宝华

主管单位:

河北省科学技术协会

主办单位:

河北省技术经济管理现代化研究会

名誉总编:郜明信

总 编:高志彪

总 编 室:师瑞

电 话:0311-87024742

编辑部:马慧霞

刘英祿

电 话:0311-83020178

0311-83036626

传 真:0311-87024742

投稿邮箱:vezzsbjb@163.com

网 址:www.vezzs.com

责任编辑:高生明

封面设计:王金军

版面设计:韩宇红 杨丽

国内统一连续出版物号:CN 13-1085/N

国际标准连续出版物号:ISSN 1006-4311

国内邮发代号:18-2

国内订阅:全国各地邮局

国内发行:河北省报刊发行局

国外发行:中国国际图书贸易总公司

广告经营许可证:(石市)1301024D00032

印 刷:廊坊市长岭印刷厂

编辑出版单位:价值工程杂志社

社 址:石家庄市槐安西路88号卓达
物业楼A501室

邮 编:050091

国内定价:30.00元人民币

海外定价:30.00美元

* 理论综述 *

- B2C电子商务物流企业顾客体验模型研究 裴一蕾等(1)
我国汽车城转型升级的总体规划理念探讨 苏青福等(6)

* 价值管理 *

- 探究国有企业绩效管理中存在的主要问题及其应对策略 陈建华(9)
广西汽车产业科技发展重点及路径问卷体系的构建 廖抒华等(12)
建筑施工企业BIM应用影响因素的研究 杨蕾(15)
技术性贸易壁垒对我国出口贸易的影响及检验检疫对策分析
..... 蔺婧等(17)
基于辽宁省产业集群的员工能力素质模型实证研究 孙莹(21)
高速公路工程施工项目成本控制与降低途径 李锋(25)
关于上市公司并购重组的研究 陆佳慧(28)
青岛市2013年生态足迹计算与分析 李毛毛等(30)
基于多属性和群体决策的异构无线网络选择算法 李长富等(33)
郑州航空港产业发展人才匹配策略研究 刘磊(36)
建设工程项目全过程造价管理研究及应用分析 朱益兵等(40)
基层纪检监察单位公务员工作满意度研究 高艳龙(42)
事业单位财务管理的科学化与精细化趋势分析 王雨(44)
云南省“十三五”公路增长率分析研究 官琦等(47)
关于“美丽乡村”规划设计的几点思考 李婕等(49)
“书韵飘香古陈仓——你阅读我买单”活动的项目管理分析与思考
..... 白珊(51)
浅谈AHP层次分析法在城市公共空间综合评价中的运用
..... 袁泽敏等(53)
基于ZigBee和STM32的实验室无线远程管理系统 陶佳峰等(56)
浅谈调动青年员工学习热情的重要性 周玉丽(59)
鞍山市科技型中小企业融资问题研究 王娜等(61)
高校科研项目管理办法研究 王睿芳(63)
北京跨境电子商务企业人才需求状况调查分析 刘颖(66)
橡胶充气芯模混凝土填料工程工期预测研究 李万庆等(70)
利率市场化对企业的影响及对策分析 张宏等(73)
我国留学经济存在的问题及对策研究 陶若菲(75)
河北省上市公司环境责任履行情况研究 冯丽丽等(78)

* 价值链·供应链 *

- 区域协同创新网络结构的鲁棒性研究 汤云刚等(81)
基于蜈蚣博弈的非自营冷链物流模式的食品质量的主体合作机制研究
..... 李国刚等(84)

* 功能载体创新 *

- 新材料纳米碳接地装置施工工艺探讨 黄省(86)
衬板结构对磨矿产品粒度的影响研究 孙军锋等(88)
利用水冷式设备降低变压器室温度的一种方法 高振山(91)
基于VHDL的可逆计数器的设计与实现 张喜凤等(93)
高速公路拓宽工程路基拼接施工技术研究 李练文(95)
基于视觉的焊接工件在线识别与分类算法研究 李春等(97)
变频器及PLC在陆水电厂桥式起重机控制系统改造中的应用 许旭(101)
梯形状微结构的微细电解加工研究 梁若云等(104)

管式炉用碳钢管长期服役后可靠性浅析	王建华(105)	基于协同过滤在高校学习资源个性化推荐系统中应用研究	林丽金等(191)
人字形桥梁的动力特性分析	魏湛力等(107)	成长互助小组在高职护理学生实习管理中的运用	陈彦等(193)
坐起报警器的制作	段剑等(109)	高校教学改革项目规范化管理及教学成果推广应用研究	王骏飞等(195)
基于无迹卡尔曼算法的永磁同步电机矢量控制的无传感器技术	刘振等(111)	《房屋建筑学》教学方法的探索	于改花等(198)
CSG 贫胶渣砾料碾压混凝土材料试验研究	沈琦等(114)	智能移动机器人感知系统的 CAN 总线结构设计	马丽华(200)
对点峰隧道出口段浅埋偏压施工技术的分析	吕永超(117)	新平县花腰傣族乡村聚落建设发展浅析	张禹玲等(202)
基于 STC12C5A60S2 单片机的自动称重控制设计	丛国进(119)	过控专业《流体力学》课程教学改革浅析	王龙等(206)
以可靠性为中心的航空器材维修方法研究	邵雨晗等(121)	应用型本科工程造价专业力学课程改革与实践	任玲玲等(208)
重量稀释海水配制盐度标准样品方法探讨	赵卓英等(123)	电子商务专业实践教学体系研究	赵星(210)
牵引降压供电所电气设备的预防性试验方法与重要性	李伟(125)	高速公路交通设施对驾驶人动态视觉特性影响分析	杨松等(212)
绿色制造模式在我国制造业转型升级中的研究与探索	郝晓艳等(128)	应用型本科工业工程专业人因工程学教学探索	周平等(214)
高频电液振动台全频段振动波形研究	李伟荣等(131)	高校图书馆数字资源推广及利用的策略研究	张忠凤(216)
环管型燃烧室出口温度场调试	杨凯等(134)	自适应双边滤波超声斑点降噪	郭强等(220)
基于锁相环 CD4046 红外无线耳机设计	魏文哲等(136)	基于三角白化权函数的专业培养能力体系评估研究	吴迪等(223)
计量检测实验室电子天平期间核查的方法研究	于涛等(139)	WS 小世界网络统计特性研究	王洋等(226)
CRTS I 型 CA 砂浆充填层典型施工质量问题分析及控制措施	罗凛(140)	学生行为教育管理的现状及影响因素分析	黄志明等(228)
销孔直径、销孔间隙与孔壁承压容许应力取值研究	李姜等(144)	生源结构变化条件下高职教育“过程化”考核探索与实践	杨勇辉等(231)
发电机跳闸原因分析及处理	高志宏等(146)	以“专业成才,精神成人”为目标的计算机类专业实践育人体系构建研究	赵烁宁(233)
定向钻进技术在工作面顶板疏放水中的应用	孙建西(149)		
* 价值应用 *		* 工业工程 *	
高职学生参与班级事务管理的效度研究	吴晓军(151)	浅谈高台县西腰墩水库至侯庄村段黑河河道治理措施	吴玉梅(235)
《工程热力学》的分层次立体化教学初探	辛成运(154)		
广州创意产业园展示中心案例研究	汤朝晖等(157)	* 综合 *	
《信息资源管理》课程教学改革探索	任静(162)	房产税改革主要目标的选择	周自明(238)
结合区域经济发展的大学生创业现状调查及其能力培养策略研究	蔡妮(164)	对高职院校实验人员综合素质的思考	刘涛等(240)
FFmpeg 开源项目移植到 Android 的研究	刘红等(166)	大学生图书馆阅读行为与中华传统文化相关性研究	赵淑君等(242)
大学生孤独感现状调查及影响因素研究	郭妮妮(170)	智能电网环境下电力市场营销专业体系重构研究	崔勇等(244)
双代号网络图约束关系分析及节点增减技巧的运用	程海潜等(172)	校企深度产学研合作实践与探讨	张东民等(247)
耕作措施在水土保持中的应用	史源(174)	军校任职教育教员教学能力提升路线设计及实现	胡玉清等(249)
旧工业区企业主导改造中土地价值提升策略二维度分析	岳光等(177)	利用城市绿道构建郑州城市生态网络研究	李海霞(252)
高职生创业意识研究及培养策略	赵飞(181)	中国建筑业价值转移及发展趋势分析	崔秀瑞等(254)
嘉兴市培育特色小镇路径研究	徐黎源等(183)	独立学院公共数学课程的教学与考核方式改革研究和实践	尹志强(257)
强化高校创新教育 提升大学生就业能力	蔡容华等(185)		
大数据环境下的信息系统安全保障技术	卢川英(188)		

《价值工程》杂志

价值工程涉及技术、经济、管理等多学科,是多学科紧密结合、实施创新与优化的一门现代管理技术,而且还是一种重要的管理理念。价值工程的价值导向原则和创新本质,以及它的多学科化特性,将对科研创新、管理创新、产品创新、技术创新、组织创新产生重大影响和积极的促进作用。

《价值工程》创刊于 1982 年,是经国家新闻出版总署批准公开发行的经济综合性专业学术期刊,具有国际国内双刊号(国际刊号:ISSN 1006-4311 国内刊号:CN 13-1085/N),邮发代号:18-2。主管单位:河北省科学技术协会,主办单位:河北省技术经济管理现代化研究会。

《价值工程》是中国商文联会刊、中国技术经济研究会价值工程专业委员会、中国高等教育学会价值工程分会会刊、中国价值工程学会会刊。《价值工程》是中国核心期刊(遴选)数据库收入期刊、中国期刊网、中国学术期刊(光盘版)全文收入期刊,中国学术期刊综合评价数据库来源期刊、万方数据——数字化期刊群入网期刊、中文科技期刊数据库收入期刊。

* 栏目开设:

理论综述、价值管理、价值链·供应链、功能载体创新、价值应用、工业工程、质量工程、综合等。

Value Engineering

(VE)

Fortnightly Issue

Started in 1982

Vol.35 2.a

(Sum No.408)

Published in Feb. 8, 2016

Inscribed:

Yuan Baohua

Honorary Editor-in-Chief:

Gao Mingxin

Executive Editor-in-chief:

Gao Zhibiao

Manager:

Hebei Association for
Science and Technology

Sponser:

Hebei Institute of
Technology Economy and
Modern Management

Chief Editor's Department:

Shi Rui

Editor:

Editorial Team of VE

Publisher:

Magazine Publishing House of VE

Address:

Room A501, Zhuoda Property
House, No.88 Huai'an Road

Tel: (0311) 87024742

E-mail:

vezsrbj@163.com

Ads.Registration:

1301024D00032

Printed by:

Changling Printing House,Langfang

Distributor:

Shijiazhuang Post Office

Subscriptions:

Chinese Local Post Office

Domestic Issue Code: 18-2

Domestic Single Price:

¥30.00

Overseas Single Price:

\$ 30.00

Open Publishing

ISSN 1006-4311

CN 13-1085/N

CONTENTS

THEORETICAL REVIEW

- 1 Discussion on the Model of Customer Experience of B2C E-Commerce Logistics Enterprises PEI Yi-lei, *et al.*
6 Discussion on the Overall Planning of the Transformation and Upgrading of China's Auto Cities SU Qing-fu, *et al.*

VALUE MANAGEMENT

- 9 Exploration on the Main Problems of the Performance Management in State-owned Enterprises and Its Countermeasures
..... CHEN Jian-hua
12 Construction on the Technology Development Priorities and the Path Questionnaire System of the Automobile Industry in Guangxi
..... LIAO Shu-hua, *et al.*
15 On the Influence Factors of the Application of BIM in Construction Enterprises YANG Lei
17 Analysis on the Effect of Technical Trade Barriers on Chinese Export Trade and Inspection and Quarantine Measures
..... LIN Jing, *et al.*
21 Empirical Research on Ability-based Quality Model Based on the Industrial Cluster of Liaoning Province SUN Ying
25 Cost Control and Reduction of the Highway Engineering Construction Projects LI Feng
28 On the Merger, Acquisition and Reorganization of the Listed Companies LU Jia-hui
30 Calculation and Analysis of Ecological Footprint of Qingdao City in 2013 LI Mao-mao, *et al.*
33 Selection Algorithm of the Heterogeneous Wireless Network Based on Multiple Attribute and Group Decision Making
..... LI Chang-fu, *et al.*
36 On the Talent Matching Strategies of the Industrial Development in Zhengzhou Airport LIU Lei
40 Research on the Overall Process Cost Management of the Construction Project and Its Application Analysis ZHU Yi-bing, *et al.*
42 Study on Job Satisfaction of Discipline Inspection and Supervision System Civil Servants GAO Yan-long
44 Analysis on the Scientization and Fining Tendency of the Financial Management in Public Institution WANG Yu
47 Analysis on the Growth Rate of Yunnan Highway in the 13th Five-year Plan GUAN Qi, *et al.*
49 Some Considerations about the Design of "Beautiful Country" LI Jie, *et al.*
51 Analyzing on a Reader Triggered Acquisition Program in Baoji Library Based on the Project Management Knowledge System
..... BAI Shan
53 Application of Analytic Hierarchy Process in the Comprehensive Evaluation of Urban Public Space YUAN Ze-min, *et al.*
56 The Wireless Remote Management System of Laboratory Based on the ZigBee and STM32 TAO Jia-feng, *et al.*
59 Importance of Mobilization of the Learning Enthusiasm of Young Employees ZHOU Yu-li
61 On the Financing Problems of Small and Medium-sized Technology-based Enterprises in Anshan WANG Na, *et al.*
63 Research on the Management Method of University Scientific Research Project WANG Rui-fang
66 Investigation and Analysis on the Talent Demand Condition of the Cross-border E-business Enterprises in Beijing LIU Ying

- 70 Study on Duration Forecast of Concrete Filling Engineering Using Inflatable Rubber Mandrel LI Wan-qing, *et al.*
 73 Analysis of the Effects of Interest Rate Liberalization on the Enterprise and the Countermeasures ZHANG Hong, *et al.*
 75 Research on the Problems and Countermeasures of Studying-aboard Economic in China TAO Ruo-fei
 78 On the Environmental Responsibility Fulfillment Situation of the Listed Companies in Hebei Province FENG Li-li, *et al.*

VALUE CHAIN·SUPPLY CHAIN

- 81 On the Robustness of Regional Collaborative Innovation Network Structure TANG Yun-gang, *et al.*
 84 Research on the Subjectival Cooperation Mechanism of the Food Quality of the Non-proprietary Cold-chain Logistics Mode
 Based on Centipede Game LI Guo-gang, *et al.*

FUNCTION CARRIER INNOVATION

- 86 Investigation on the Construction Technology of Nanocarbon Ground Connection Device HUANG Sheng
 88 Study on the Impact of Liner Structure on the Grinding Product Granularity SUN Jun-feng, *et al.*
 91 To Reduce the Temperature of Transformer Room by Using Water-cooled Equipment GAO Zhen-shan
 93 Design and Realization of the Reversible Counter Based on VHDL ZHANG Xi-feng, *et al.*
 95 On the Construction Technology of Subgrade Connecting in Widening Engineering of the Highway LI Lian-wen
 97 Research on On-line Recognition and Classification of Weldment Based on Machine Vision LI Chun, *et al.*
 101 Application of the Transducer and PLC in the Control System Transformation of the Bridge Crane XU Xu
 104 Micro Electrochemical Machining Technology for Micro Trapezoid Structure LIANG Ruo-yun, *et al.*
 105 Analysis on the Reliability of Carbon Steel Furnace Tubes of Tube Furnace after Long-term Service WANG Jian-hua
 107 Analysis of Finite Element Modelling of Y-shape Bridge WEI Zhan-li, *et al.*
 109 Design on the Sitting-up Alarm DUAN Jian, *et al.*
 111 Sensorless Technology of Permanent Magnet Synchronous Motor Vector Control Based on Unscented Kalman Filter Algorithm
 LIU Zhen, *et al.*
 114 Material Test Study of CSG Short-cement-material Slag Gravel Roller Compacted Concrete SHEN Qi, *et al.*
 117 Analysis on the Shallow-buried Bias Voltage Construction Technique in the Exit Section of Point-peak Tunnel LV Yong-chao
 119 A Control Design of the Automatic Weighing Instrument Based on STC12C5A60S2 Microcontroller CONG Guo-jin
 121 The Research on Aviation Spare Maintenance Based on RCMA SHAO Yu-han, *et al.*
 123 Approaches on the Preparation of Salinity Reference Samples for Weight Diluting Seawater ZHAO Zhuo-ying, *et al.*
 125 Preventive Test Methods of Electrical Equipment of the Traction Step-down Power Substation and Its Importance LI Wei
 128 Research and Exploration on the Green Manufacturing Mode in the Transformation and Upgrading of China's Manufacturing Industry
 HAO Xiao-yan, *et al.*
 131 Research on the Full-band Vibration Waveform of High Frequency Electric Hydraulic Vibrostand LI Wei-rong, *et al.*
 134 Debugging of the Exit Temperature Field of Vasicentric Combustor YANG Kai, *et al.*
 136 Design of Infrared Wireless Earphone Based on Phase-locked Loop CD4046 WEI Wen-zhe, *et al.*
 139 Research on the Method of Intermediate Check of Electronic Balance in Measurement Test Laboratory YU Tao, *et al.*
 140 Analysis of the Typical Construction Quality Problems of CRTS I Type CA Mortar Filling Layer and control Measures LUO Lin
 144 Study on the Value of Pin Hole Diameter, Pin Hole Clearance and the Allowable Stress of Hole Wall Pressure LI Jiang, *et al.*
 146 Cause Analysis and Treatment for Generator Tripping GAO Zhi-hong, *et al.*
 149 Application of Directional Drilling Technique in Drain and Blowdown of Working Face Roof SUN Jian-xi

VALUE APPLICATION

- 151 Research on the Validity of Higher Vocational Students Participating in Class Affairs Management WU Xiao-jun
 154 Preliminary Study of Hierarchical Three-dimensional Teaching of Engineering Thermodynamics XIN Cheng-yun
 157 Case Studies on Exhibition Center of Creative Industrial Park in Guangzhou TANG Zhao-hui, *et al.*
 162 Exploring into the Course Teaching Reform of Information Resources Management REN Jing
 164 Investigation on the Situation in College Students' Entrepreneurship and Their Ability Training Strategy Combining with
 Regional Economic Development CAI Ni
 166 Research of Transplantation from the Open-Source Project of FFmpeg to Android LIU Hong, *et al.*
 170 Status Survey of College Students' Loneliness and Study of the Influencing Factors GUO Ni-ni
 172 Double Code Network Diagram Constraint Relationship Analysis and the Use of Node Skills CHENG Hai-qian, *et al.*

174	Application of Cultivation Measures in Soil and Water Conservation	SHI Yuan
177	Two Dimensional Analysis for the Promotion Strategy of the Land Utilization in the Transformation which is Dominated by the Enterprises in Old Industrial Area	YUE Guang, <i>et al.</i>
181	Research on Entrepreneurial Consciousness of Higher Vocational College Students and Training Strategies	ZHAO Fei
183	Research on the Path for Cultivating Characteristic Town in Jiaxing	XU Li-yuan, <i>et al.</i>
185	Strengthen Innovation Education to Promote University Students' Employment Ability	CAI Rong-hua, <i>et al.</i>
188	Information Systems Security Technology for Big Data Environments	LU Chuan-ying
191	Research on the Application of Collaborative Filtering in College Learning Resources Personalized Recommendation System	LIN Li-jin, <i>et al.</i>
193	Applications of Mutual-aid-growing-up-group Patten in Practice Management of Higher Vocational Nursing Students	CHEN Yan, <i>et al.</i>
195	Standardized Management of College Teaching Reform Project and Teaching Achievement Popularization and Application	WANG Jun-fei, <i>et al.</i>
198	Exploration of the Teaching Method of Housing Architecture	YU Gai-hua, <i>et al.</i>
200	Structure Design of the CAN Bus of the Perception System of Intelligent Mobile Robot	MA Li-hua
202	Analysis of the Construction and Development of HuayaoDai's Rural Settlements in Xiping County	ZHANG Yu-ling, <i>et al.</i>
206	Analysis on the Teaching Reform of Hydromechanics Course for Process Equipment & Control Engineering Specialty	WANG Long, <i>et al.</i>
208	Reform and Practice of Courses of Mechanics for Engineering Cost Specialty in Application-oriented Universities	REN Ling-ling, <i>et al.</i>
210	Research on the Practice Teaching System of E-commerce Specialty	ZHAO Xing
212	Impact Analysis on Driver's Dynamic Visual Characteristics when Layout of Traffic Engineering Facilities into Freeway	YANG Song, <i>et al.</i>
214	Teaching Research on Human Factor Engineering of Industrial Engineering for Application-oriented Undergraduate	ZHOU Ping, <i>et al.</i>
216	Research on the Strategy for Promotion and Utilization of University Library's Digital Resources	ZHANG Zhong-feng
220	Ultrasound Speckle Reduction Using Adaptive Bilateral Filter	GUO Qiang, <i>et al.</i>
223	Evaluation of Professional Ability Cultivation based on Triangle Whitenization Weight Function	WU Di, <i>et al.</i>
226	The Research on the Statistical Characteristics of WS Small World Networks	WANG Yang, <i>et al.</i>
228	Present Situation of Student Behavior Education Management and Influencing Factors	HUANG Zhi-ming, <i>et al.</i>
231	Exploration and Practice of Higher Vocational Education "Proceduring" Examination under the Condition of Student Structure Change	YANG Yong-hui, <i>et al.</i>
233	Research on the Construction of the Practice Educational System for Computer Related Specialties Aiming at "Professional Skills" and "Noble Sprit"	ZHAO Shuo-ning

IE

235	On the Treatment Measures of Xiyadun Reservoir in Gaotai County to Heihe Channel in Houzhuang Village Section	WU Yu-mei
-----	---	-----------

COMPREHENSION

238	Choice of Main Target of Property Tax Reform	ZHOU Zi-ming
240	Reflections on Comprehensive Quality of Laboratory Technicians in Higher Vocational College	LIU Tao, <i>et al.</i>
242	A Study on the Correlation between the Reading Behavior of University Students' Library and Chinese Traditional Culture	ZHAO Shu-jun, <i>et al.</i>
244	Research on Power Marketing Professional System Reconfiguration in the Smart Grid Environment	CUI Yong, <i>et al.</i>
247	Practice and Exploration of University-industry Deep Cooperation	ZHANG Dong-min, <i>et al.</i>
249	Design and Implementation of the Way of Enhancing the Teaching Ability of Military Academy Assignment Education Faculty	HU Yu-qing, <i>et al.</i>
252	Research on Using Urban Greenway to Construct Urban Ecological Network in Zhengzhou	LI Hai-xia
254	Analysis of Value Migration and Development Trend of Construction Industry in China	CUI Xiu-rui, <i>et al.</i>
257	Study and Practice on the Reform of Teaching and Assessment Methods of Public Mathematics Curriculum in Independent Colleges	YIN Zhi-qiang



千賀文玩



扫一扫关注我们



蕴千年之精華

散萬物之靈氣

石家庄千贺文化传播有限公司是全国第一家集高档文玩产品研发、生产加工、销售于一体的综合型企业。其主打品牌“千贺文玩”系列产品由顶尖鉴定专家及一流设计团队倾力打造，有木珠类产品、奇石收藏系列、茶具香具系列、字画类产品等，风格温润典雅、简约时尚，为顾客带去愉悦的身心享受。

石家庄千贺文化传播有限公司

官方网址：www.qhwh.cc

地址：中国·石家庄 维明南大街266号恒大华府2号商务楼6楼

招商热线：400-600-2526



正品保障



假一赔十



全国免邮



运输保险



闪电发货



货到付款